



聖公會中學(澳門) Macau Anglican College

Dear Parents

親愛的家長：

Please note the following procedures and fees breakdown for academic year 2024/2025. All school fees payment is through the OCBC Bank (Macau) Limited auto pay facilities.

本校將通過華僑銀行（澳門）以自動轉帳方式徵收 2024/2025 學年第一學期學費及其他收費，請細閱以下事項及收費明細表。

Date 日期	Events 注意事項
June 3 rd 2024(Monday) 6 月 3 日 2024 年 (星期一)	<p>Transactions take place. 銀行電腦系統進行自動轉帳工作。</p> <p>The code “SSKH” will be shown on the passbook. 打簿時存摺上出現的交易代號為 “SSKH”。</p>

Please be reminded that the School fees for the academic year 2024/2025 will need to be paid through the OCBC Bank (Macau) Limited auto pay facilities and is **NON REFUNDABLE**.

提醒 閣下本校將會通過華僑銀行（澳門）以自動轉帳方式徵收 2024/2025 學年學費，費用一經扣繳，**將不獲退還**。

2024/2025 1st TERM FEES 第一期收費

	F1	F2	F3	F4	F5	F6
School Fee 學費	47250	47250	47250	49350	49350	49350
Total (總計)	47,250	47,250	47,250	49,350	49,350	49,350



聖公會中學(澳門) Macau Anglican College

Reminders: Any late notification declined transactions or parents who do not have the OCBC Bank (Macau) Limited auto pay accounts are charged MOP500 administrative fee.

提示：如有任何延誤通知、或在指定日期未能向貴戶口扣取相關費用、或家長拒絕到華僑銀行（澳門）開啟自動轉帳服務的情況下，本校將向家長收取**澳門幣伍佰圓正**。

Reminder to all Parents:

Your OCBC Bank (Macau) Limited account must be opened as soon as your child receives a DSEDJ student card. This is a condition of acceptance for all MAC students.

Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,

Robert Alexander
Principal
May 2 2024

